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W ostatnich godzinach krążą ponownie plotki transferowe mówiące o tym,

iż Inter jest gotowy dołączyć do Romy i Parmy jeśli chodzi o wykup

współwłasności Fabio Boriniego. Nerazzurri chcieliby zdobyć połowę karty,

którą posiada zespół Parmy. Aby zrozumieć sytuację, portal 

calciomercatoweb.it skontaktował się z agentem gracza, Marco De

Marchim.

De Marchi nie zmienia swojej pozycji z zeszłego tygodnia, gdzie zaprzeczał

kontaktom z Interem:

- Szczerze, nigdy nie słyszałem Interu. W tym momencie wydaje się mi zbyt

wczesnym rozmawiać o mercato. Obecnie gracz koncentruje się na Romie i na finale

sezonu. W przyszłości, zobaczymy. Współwłasność nie była jeszcze omawiana przez

Giallorossich i Parmę, gdyż obydwa kluby są zaangażowane w osiągnięcie swoich

celów. Poza tym wszystko jest jasne, tak jak i decyzja Fabio. Ostatnie słowo nie

należy jednak do nas.

Przypomnijmy, iż Borini został wypożyczony z Parmy latem z prawem do wykupu

połowy karty po sezonie. Giallorossi skorzystali z tej opcji już zimą, gdy zawodnik

zaczął strzelać regularnie bramki, tak aby nie ryzykować stratą piłkarza w czerwcu.
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